

10minds



User Manual

## 목차

주의사항	4
제품구성	5
제품특징	6
제품기능	7
문제해결	8
유지보수	9
제품사양	10

텐마인즈 브레오 제품을 구매해주셔서 감사합니다.  
제품 사용 전, 본 설명서를 꼼꼼하게 읽어보신 후  
편리하게 사용하세요.

## 주의사항

- ※ 제품을 안전하게 사용하기 위해 사용 설명서를 주의 깊게 읽어주세요.  
사용자의 과실이나 부적절한 사용으로 인한 제품 결함은 당사가 책임지지 않습니다.
- 1. 운전 중에 사용하지 마세요.
- 2. 사용하기 전에 마사지를 받고자 하는 해당부위의 귀금속이나 부속품을 제거해 주세요.
- 3. 화기, 제품을 부식시킬 수 있는 요소로부터 멀리해주세요.
- 4. 사용하기 안전한 환경인지 확인하고 사용해주세요.
- 5. 수술부위에는 사용하지 마세요.
- 6. 피부손상, 붓기, 염증, 혈액관련 질병이 있는 경우 사용하지 마세요.
- 7. 심장병, 급성질환, 피부병, 악성 종양이나 신체적 장애가 있을 경우 사용하지 마세요.
- 8. 습관성 출혈을 보이는 혈액질환, 골다공증, 연조직 질환과 뇌졸중 질환이 있는 경우 제품을 사용하지 마세요.
- 9. 신체적, 정신적으로 병이 있거나 정신 지체가 있을 경우 담당 의사의 조언에 따라 사용해주세요.
- 10. 사용 중 불편감이 느껴지면 사용을 즉시 중단하세요.
- 11. 임신중이거나 생리중에는 사용하지 마세요.
- 12. 6세 이하의 어린이는 사용을 금하며, 6-12세 사용시 보호자의 지도에 따라 사용하게 해주세요.
- 13. 제품을 닦을 때에는 물보다는 알코올을 이용해 주세요.
- 14. 날카로운 물건을 사용할 때에는 흠집이 나지 않도록 주의해 주세요.
- 15. 본 제품은 의료기기가 아니므로 진단 및 치료의 목적으로 사용하지 마세요.
- 16. 제품 충전 시 전기안전에 주의해주세요.
- 17. 사용 중 이상이 생기면 즉시 전원을 끄고 고객센터에 문의해주세요.  
임의로 제품을 분해하지 마세요.

## 제품구성

제품, 제품 거치대, 충전 케이블, 설명서



## 제품특징



주무르는 마사지



IPX7 완전방수



포인트 마사지



단일버튼 조작

## 제품기능

### 1. 켜기

제품을 짧게 누르면 제품이 켜집니다.

### 2. 모드 선택

전원 버튼을 짧게 누르면 3가지 모드를 선택할 수 있습니다.

### 3. 방수 기능

IPX7 등급의 완전방수입니다. (충전단자는 꼭 닫아주세요)

### 4. 작동 시간

제품은 10분 뒤에 자동 종료됩니다. (30분 이상 연속으로 사용하지 마세요)

### 5. 끄기

전원/모드 버튼을 길게 누르면 제품이 종료됩니다.

### 6. 배터리

배터리 용량이 부족하면 제품상단 LED가 깜빡입니다.

### 7. 충전

제품 충전시에는 제품 상단 LED가 깜빡이며, 완충시 점등되어 있습니다.

## 문제해결

제품에 이상이 있을 시 아래 내용을 확인해 주세요.

아래 표의 방법으로 해결이 안되면 즉시 제품을 종료하시고, 고객센터에 문의해주세요.  
임의로 제품을 분해하지 마세요.

일반적 결함	예상 원인	해결 방법
제품 시작이 안될 때	배터리 용량이 부족한지 확인해주세요.	제품을 충전해주세요.
마사지 강도가 약해졌을 때	배터리 용량이 부족한지 확인해주세요.	제품을 충전해주세요.

## 유지보수

### 보관

제품이 습기, 오염에 노출되지 않도록 안전한 곳에 보관하십시오. 보관기간이 3개월을 초과할 경우 제품 작동여부를 확인하고 재충전해주세요. 날카로운 물건은 피하고 직사광선과 부식성 가스를 피해주시기 바랍니다.

### 운반

이 제품은 내진성을 고려한 디자인으로 비행기, 기차, 차, 배로 운반이 가능합니다. 가급적 눈, 비, 충격을 피해주시고 정방향으로 놓아 주십시오.

### 전원 확인

오염방지 관리 필요합니다. 제품 세척 전에 전원을 종료해주세요. 안전한 장소에 보관해야하며 무거운 물건을 올리지 마세요. 제품 오작동시 전문가를 통한 수리가 필요합니다. 임의로 제품을 분해하거나 수리하지 마세요.

### 폐기 및 재활용

본 제품은 일반 쓰레기로 버릴 수 없습니다. 제품을 폐기하게 될 경우 관련법규를 준수해주세요.



## 제품사양

제 품 명 : SCALP2

전격전압 : 5V

소비전력 : 5W

배 터 리 : 1150mAh / 리튬 중합체

무 게 : 435g

크 기 : (R)106mm x (H)137mm

구매일로부터 10일 이내에 정상적인 사용 상태에서 발생한 성능 및 기능상의 하자의 경우 구매 영수증 확인 후 제품을 교환 또는 환불 받을 수 있습니다. 제품 사용 후 단순 소비자의 변심, 환불 기간이 지난 후의 환불 요청의 경우 제한을 받을 수 있으며 부적절한 사용으로 인한 고장에 대해서는 수리비가 발생할 수 있습니다. 홈페이지에 정품등록시 구매일로부터 1년간 무상 A/S를 받을 수 있습니다. 또한 바우처 구매시 A/S 연장 및 부가서비스(배터리교체 등)을 받을 수 있으며 자세한 사항은 홈페이지를 참조해 주세요. <http://www.10minds.com>

## MENU

Caution	4
Product Configuration	5
Product Characteristics	6
Product Functions	7
Troubleshooting	8
Protection	9
Product Information	10

Thank you for your purchasing 10Minds breo!  
Please read this user's manual carefully prior to use and,  
keep it properly for future reference.

## Caution

Note: To ensure safety in operation, please read the Use Instruction Manual carefully prior to operation. The Company should not be liable for the consequences of improper use or non-compliance with the instructions for the product.

1. Do not use the product when driving a vehicle.
2. Prior to operation, remove the jewelry or articles that may affect the massage from the body part to receive massage.
3. Do not use the product in a humid environment such as a bathroom.
4. Observe safety regulations when you use the product in a specific environment.
5. Do not use the massager on body parts subjected to surgical operation.
6. Do not use the massager on body parts suffering from skin injury, swelling, inflammation or blood stasis.
7. Those with heart disease or a history of heart disease, acute disease, skin disease, malignant tumor or physical abnormality should not use the product.
8. Those with blood disease showing bleeding tendency, osteoporosis, soft tissue disease and apoplexy should not use the product.
9. Those with leaden feet, physical and mental illness, or mental retardation should not use the product, and should follow the doctor's advice if they need to use it.
10. If you have any discomfort during use, stop using the product.
11. Pregnant women and menstrual women should not use the massager.
12. Children under 6 years of age are prohibited from using the product, and children aged 6-12 can use the product only when they are subject to guidance and care from their parents or supervisors.
13. To clean the appearance, use alcohol and cotton instead of water.
14. Do not scratch or stab the product using a sharp object.
15. This product is a domestic electronic health-care product. The product is not designed to work as a medical device, and it does not apply in diagnosis, treatment and other commercial uses.
16. Never fail to charge the product using charging equipment provided by the Company. Pay attention to the electrical safety.
17. Once any exception occurs during operation, power off the product immediately. Please do not disassemble, reassemble and repair the product without consent.



## Product Configuration

Massager, Cradle, charging cable, and instruction manual



## Product Characteristics



Massage



IPX7 Waterproof



Trigger point massage



Single button operation

## Product Functions

### 1. On

Press the power button briefly to turn on.

### 2. Mode selection

You can select from 3 modes by briefly pressing the power button.

### 3. Waterproof function

It is IPX7 waterproof. (Please make sure to close the charging unit)

### 4. Operating time

It will automatically turn off after 10 minutes.

(Do not use for more than 30 minutes.)

### 5. Off

Press and hold the power/mode button to turn off.

### 6. Battery

When the battery is low, the upper LED blinks.

### 7. Charging

When charging, the upper LED blinks.

It will light up when the battery is fully charged.

## Troubleshooting

If a fault occurs during operation, do check it. In case the fault cannot be eliminated, or the product still fails to work satisfactorily, please turn off the massager and ask a professional technician to repair it. Please do not disassemble the product without consent.

Basic fault	Possible cause	Basic troubleshooting method
Failure to start up	Check whether the battery level is low	If yes, please charge in time
Low massage strength	Check whether the battery level is low	If yes, please charge in time

## Protection

### Storage

To use the machine when a storage period of over 3 months expires, never fail to perform an open-case inspection and recharge it. Never allow the machine to about against the floor, wall, and roof when you place it. The room should be well ventilated, without intense sunlight exposure and corrosive gas erosion.

### Transportation

The product package with simple anti-vibration functions applies in air, railway, highway and ship transportation, and should be protected from rain, snow, splash, inversion and collision.

### Power Check

Check the power supply. **If** the supply voltage exceeds the specified range, the machine should not be turned on.

### Maintenance

Anti-pollution measures should be taken. The machine machine shall be shut down before it is cleaned. Place the product in a safe place after use, and do not put any heavy object on it. The machine shall be repaired by professional technician in case any fault occurs. The non-professional are not allowed to disassemble and reassemble the product without consent.

### Abandonment and Recovery

This product should not be discarded along with household waste. Please follow local environmental laws and guidelines when you decide to dispose the product.



## Product Information

Product name : Scalp2

Voltage : 5V

Power : 5W

Battery : 1150mAh

Net weight : 275g

Dimensions : 210mm x 75mm 110mm

## 目 录

注意事项	4
产品配置	5
产品特点	6
产品功能	7
故障检修	8
保护	9
产品信息	10

衷心感谢您选择倍轻松!

请在使用前仔细阅读本说明书，  
请妥善保管以备日后查询。

## 注意事项

为确保您正确安全使用本产品，使用前请务必仔细阅读《使用说明书》。对于不正确使用或不遵守本产品相关说明使用所造成的后果，本公司概不负责。

1. 请勿驾驶时使用本产品；
2. 使用时，请去除该部位的饰品或可能影响按摩的物品；
4. 请将本产品远离、火源及具有腐蚀性的环境；
5. 在特定环境下使用时，请遵守安全法规；
6. 按摩部位实施过手术者请勿使用；
7. 按摩部位有皮肤损伤、红肿炎症、淤血等不适症状者请勿使用；
8. 有心脏病或病史者、急性病患者、皮肤病患者、恶性肿瘤患者、身体异常者请勿使用；
9. 有出血倾向等血液病者、骨质疏松、软组织疾病者、中风者请勿使用；
10. 有行动迟缓、身心功能不适或智能障碍者请勿使用，若需使用请遵照医嘱；
11. 使用过程中如有不适请停止使用；
12. 孕妇、月经期妇女请勿使用按摩器；
13. 6岁以下儿童禁止使用，6-12岁儿童必须在父母或有监督能力人的指导和看护下使用；
14. 如需清洁外观，应用酒精棉花清洁，避免用水清洁；
15. 请勿使用尖锐物品划、刺本产品；
16. 本产品为家用电子保健产品，不作为医疗器械，不适用于诊断、治疗和其他商业用途；
17. 请对产品进行充电，并注意用电安全；
18. 使用时出现异常现象，请立即切断电源，请勿自行拆装修理。

## 产品配置

按摩器、适配器、充电线、产品支架、说明书



## 产品特点



揉捏式按摩



IPX7 完全防水



局部重点按摩



单独按键操作

## 产品功能

1. 开启  
短按本产品，开始启动。
2. 选择模式  
短按电源按键，可以选择三种模式。
3. 防水功能  
IPX7等级的完全防水。（充电端口一定要关闭）
4. 工作时间  
本产品在10分钟以后自动关闭。（请勿连续使用30分钟以上）
5. 关闭  
长按电源/模式按键，关闭本产品。
6. 电池  
电池用量不足时，本产品上端的LED闪烁。
7. 充电  
本产品充电时，上端的LED闪烁，充满时常亮。

## 故障检修

使用操作时如出现故障，请进行以下检查。如果无法排除故障或本产品仍无法理想操作，请切断电源，应由专业技术人员维修，请勿自行拆装本产品！

基本故障	可能引发的原因	基本排除方法
无法开机	电池电量是否不足	如果是，请及时充电
按摩力度弱	电池电量是否微弱	如果是，请及时充电

## 保护

### 贮存

贮存期超过3个月时，应开箱检查对机器重新充电再使用。放置时不可紧靠地面、墙壁和房顶。室内应通风良好，避免强烈日光照射和腐蚀气体侵蚀。

### 运输

产品包装设有简易防震设施，适合航空、铁路、公路及轮船运输，应避免雨、雪淋溅，倒置和碰撞。

### 电源检查

检查供电电源，若电源电压超出规定的范围时不得开机使用。

### 保养

防鼠、防污染措施。清洁时应在关机的状态下进行。使用后应将仪器放置于安全场所，切勿在仪器上搁置重物。当出现故障时应请专业技术人员维修，非专业人员不可自行拆装产品。

### 弃置与回收

本产品不应随居家废弃物一起丢弃。当您决定弃置本产品时，请遵照当地环境法律与指南丢弃。



## 产品信息

产品名称：Scalp2

电压：5V

功率：5W

电池：1150mAh

净重：275g

尺寸：210mm×75mm×110mm

执行标准：GB4706.1